
Hajduki Nyskie - piknik i rozmowy 
z mieszkańcami

Co poseł Janusz Kowalski zrobił dla Opolszczyzny? SPRAWDZAMY!

W NUMERZE:
NOWA HALA LKS „ORZEŁ” 
NAMYSŁÓW

51 MILIONÓW ZŁOTYCH DLA 
POLITECHNIKI OPOLSKIEJ

REWITALIZACJA LINII  
KOLEJOWEJ RACIBÓRZ-
-GŁUBCZYCE-RACŁAWICE 
ŚLĄSKIE

WIELKA INWESTYCJA PKP  
W OPOLU. 250 MIEJSC  
PRACY W „WAGONÓWCE” 
PRZY UL. REJTANA

NOWY BASEN W BRZEGU

Głos Opolszczyzny to przegląd aktywności parlamen-
tarzystów IX kadencji z Opolszczyzny. Sprawdzamy, 
weryfikujemy i potwierdzamy osiągnięcia opolskich 
posłów na rzecz naszego regionu. Sprawdź i zdecyduj 
kto dobrze wykorzystał mandat poselski w kadencji 
2019-2023!

Opole - marsz pamięci świętego 
Jana Pawła II 

Głubczyce - pamięć o polskich  
Bohaterach! 
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W 2019 r. Janusz Kowalski ujawnił tajny plan 
koalicji rządzącej województwem PO-PSL-MN 
zamknięcia SOR w podlegającym Urzędo-
wi Marszałkowskiemu Szpitalu Wojewódzkim 
przy ul. Katowickiej. Skuteczne działania posła 
Kowalskiego w Ministerstwie Zdrowia urato-
wały SOR w Opolu!

Ogromna inwestycja w  Brzegu, w  ramach której powstaną 
łącznie 3 niecki basenowe wraz z infrastrukturą towarzyszącą. 
Całkowity koszt budowy wynosi niemal 24 miliony złotych. 19 
milionów pochodzi z rządowych dotacji, o które skutecznie za-
biegał poseł Janusz Kowalski. Z nowego kompleksu basenowe-
go cieszyć się będą rodziny z całego powiatu brzeskiego!

uratowanie sOr przy  
ul. Katowickiej w Opolu

Praca na rzecz powiatu krapkowickiego do-
prowadziła do rozpoczęcia modernizacji bi-
blioteki w Zdzieszowicach. Jak przyznaje bur-
mistrz Zdzieszowic Sybila Zimerman, ta ważna 
szczególnie dla dzieci i seniorów inwestycja nie 
byłaby możliwa bez zaangażowania i wspar-
cia posła Janusza Kowalskiego.

nowa Biblioteka  
w zdzieszowicach za prawie  
6 milionów złotych 

Gigantyczna inwestycja w Strzelcach Opol-
skich przy ul. Opolskiej - zmodernizowane zo-
stanie odkryte kąpielisko z wielofunkcyjnym, 
wodnym placem zabaw i zjeżdżalniami.

10 milionów złotych  
na modernizację basenu  
w strzelcach Opolskich 

SPORT I REKREACJA BLIŻEJ CIEBIE!  
NOWY BASEN W BRZEGU!

Gigantyczna INWESTYCJA
NA OPOLSZCZYŹNIE!

Po ponad 20 latach przywrócone zostanie połączenie kolejowe Racibórz – Głubczyce – Racławi-
ce Śląskie. Dotacja rządowa to prawie pół miliarda złotych, które udało się pozyskać z programu 
Kolej Plus, którego zadaniem 
jest odbudowa nieczynnych 
szlaków kolejowych w  Pol-
sce i wznawianie na nich ru-
chu pociągów pasażerskich. 
Jest to jedna z największych 
dotacji inwestycyjnych dla 
Opolszczyzny w ostatnich la-
tach. Poseł Janusz Kowalski 
zainicjował starania o odbu-
dowę linii kolejowej i wywal-
czył 450 milionów złotych 
na tę inwestycję.

Pół mILIARdA ZłOTYCh
dla powiatów głubczyckiego i prudnickiego!
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Przejęcie przez PKP Intercity opolskiej „wago-
nówki” przez największą spółkę z  grupy PKP 
i uratowanie setek miejsc pracy w Opolu było 
autorskim pomysłem wiceministra Janusza Ko-
walskiego nadzorującego spółki kolejowe. Już 
dzisiaj po udanej repolonizacji „wagonówki” 

Wybudowanie nowego stadionu lekkoatletycznego 
przy I  Liceum Ogólnokształcącym w  Namysłowie to 
jedna z  najważniejszych inwestycji w  powiecie na-
mysłowskim. Mieszkańcy czekali na nią wiele lat! Po-
seł Janusz Kowalski pomógł zdobyć dofinansowanie 
w wysokości 1,4 miliona złotych z Ministerstwa Sportu 
i Turystyki na rozpoczęcie tej inwestycji.

22 listopada 2019 r. w  Namysłowie poseł Janusz Kowalski wraz ze starostą namysłowskim 
Konradem Gęsiarzem zadeklarowali rozpoczęcie działań na rzecz budowy hali sportowej dla 
zapaśników, na którą klub czekał od 40 lat. Dzięki zaangażowaniu posła Kowalskiego udało się 
zdobyć wsparcie w wysokości 1,6 miliona złotych na tę inwestycję. W lipcu 2022 r. budowa hali 
zakończyła się i tym samym zapaśnicy LKS „Orzeł” Namysłów mogą wreszcie trenować w hali 
z prawdziwego zdarzenia.

Byczyna to jedno z niewielu miast w Polsce, w którym historyczne mury przetrwały do dzisiejszych 
czasów. Powstały najprawdopodobniej na przełomie XV i XVI w. Otaczają miasto w sposób owalny, 
a ich długość wynosi prawie kilometr (912,5 m). Mury, mimo że powstały na fundamentach z głazów 
narzutowych wykonane są głównie z cegły, która z czasem ulega erozji, co sprawia, że obwarowania 
wymagają konserwacji oraz remontów. Renowacja rozpoczęła się od najbardziej zniszczonego odcinka 
znajdującego się przy ulicy Wałowej. Uzupełnione zostały ubytki powstałe kilka lat temu po zawaleniu 
się fragmentów muru. Poseł Janusz Kowalski (nie patrząc na barwy partyjne!) skutecznie wsparł bur-
mistrz Iwonę Sobanię z Polskiego Stronnictwa Ludowego w staraniach o dofinansowanie. Warto pod-
kreślić, że Byczyna otrzymała na remont murów prawie 10 milionów złotych.

Długo wyczekiwana przebudowa budynku Poli-
techniki Opolskiej „Lipsk”, przy ul. Sosnkowskiego 
w Opolu, stała się faktem. Całkowity koszt inwe-
stycji to 72 miliony złotych, a ponad 51 milionów 
złotych to dotacja z Ministerstwa Edukacji i Na-
uki. Bezpośredni dialog posła Janusza Kowalskie-
go z ministrem edukacji narodowej Przemysławem 

Janusz Kowalski uratował 
250 miejsc pracy w Opolu! 

REKORdOWE INWESTYCJE W NAmYSłOWIE

mILIONóW ZłOTYCh  
dLA POLITEChNIKI OPOLSKIEJ

250 pracowników pracuje przy ul. Rejtana, 
a docelowo może pracować nawet 400. Inwe-
stycja była bezpośrednio nadzorowana przez 
Ministerstwo Aktywów Państwowych, w okre-
sie kiedy poseł Janusz Kowalski pełnił funkcję 
wiceministra.

Stadion  
lekkoatletyczny

hala LKS „Orzeł” Namysłów

10 mILIONóW ZłOTYCh
DLA BYCZYNY!

Czarnkiem umożliwił zdobycie dofinansowania 
i  tym samym przyczynił się do rozpoczęcia tej 
ogromnej inwestycji – ważnej nie tylko dla miesz-
kańców Opola, ale również całej Opolszczyzny. To 
największa dotacja rządowa pozyskana dla Poli-
techniki Opolskiej w ostatnich kilkunastu latach.
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Przyjęta bez głosu sprzeciwu w Sejmie i Senacie z inicjatywy Janusza Kowalskiego ustawa o biogazow-
niach rolniczych, biopaliwach i pofermencie wprowadza szereg dobrych rozwiązań prawnych mających 
na celu zwiększenie zysków polskich rolników, obniżenie kosztów działalności rolniczej oraz zagwaran-
towanie bezpieczeństwa energetycznego obszarów wiejskich.

 Twardo sprzeciwia się Pan otwarciu szkół dla 
tzw. edukatorów seksualnych i  propagowaniu 
ideologii gender. Bywa, że płaci Pan za to cenę 
w postaci szyderstw i wyzwisk…

Dzieci należy chronić przed niebezpieczną i  agre-
sywną ideologią gender. Nie ma i nigdy nie będzie 
mojej zgody na seksualizację dzieci. Szkoła ma prze-
kazywać wiedzę, a nie deprawować. Jako poseł, ale 
przede wszystkim jako ojciec, zawsze będę walczył 
o  bezpieczeństwo polskich dzieci i  trzymanie ich 
z daleka od skrajnie lewicowej indoktrynacji.

22 lipca 2022 r. - Poseł Janusz Kowalski na antenie TVP 
3 Opole: „Wszystkie te dzierżawy, które się kończą, cho-
dzi oczywiście o koncerny zagraniczne, które za bezcen 
dzierżawią od kilkudziesięciu lat polską ziemię, że ta zie-
mia wróci do polskich rolników i to zadanie mam zamiar 
realizować”. Efektem tej zapowiedzi jest to, że tysiące 
hektarów ziemi rolnej wraca do rolników indywidualnych 
w powiecie głubczyckim.

Zapraszam do kontaktu:
Biuro Poselskie Janusza Kowalskiego:
ul. Oleska 1/1a, 45-052 Opole
telefon: 77 547 18 46
e-mail: kontakt@januszkowalski.pl

• Autor najważniejszej od lat ustawy o rolniczych OZE - ustawy 
o biogazowniach rolniczych, biopaliwach i pofermencie,

• Autor największej w historii reformy Kodeksu spółek handlowych, 
• Twórca profesjonalnej ligi piłkarzy ręcznych PGNiG Superliga, 
• Autor biografii świętej pamięci Prezydenta Lecha Kaczyńskiego, 
• Zbudował zespół prawników, który wygrał dla Polski 6 miliardów 

złotych od Gazpromu.

Ustawa o biogazowniach rolniczych, biopaliwach  
i pofermencie

w ogólnopolskiej polityce:
Poseł Janusz KOWALSKIPolska ziemia dla 

Polskich rolników!

Rozmowa z Januszem Kowalskim

Wiceminister Rolnictwa i Rozwoju Wsi
Pełnomocnik Rządu ds. Transformacji 
Energetycznej Obszarów Wiejskich

Janusz Kowalski

Ważna ustawa 
o biogazowniach 
rolniczych, 
biopaliwach 
i pofermencie 
przyjęta 
przez Sejm 

jednomyślnie!

JanuszKowalski.official

JKowalski_posel

januszkowalski.pl JanuszKowalski78

@januszkowalskiofficial

kontakt@januszkowalski.pl

 Jako pierwszy z opolskich parlamenta-
rzystów stanął Pan w obronie św. Jana 
Pawła II. Dlaczego?

Bo atak na św. Jana Pawła II to de facto atak 
na cały Kościół katolicki, którego jestem czę-
ścią. To atak na wartości, na tożsamość, na 
fundamenty wiary. Nie wolno pozostawać 
w takiej sytuacji biernym, bo właśnie na to 
liczy zło, które atakuje. Stąd moja inicjatywa 
marszów w obronie św. Jana Pawła II. Mar-
sze 2 kwietnia 2023 r. zgromadziły setki 

mieszkańców Opolszczyzny 
m.in. w Opolu, Kędzierzynie-
-Koźlu i Głubczycach.

 Niczym bumerang wraca temat 
przymusowej relokacji imigran-
tów. Możemy się przed tym na-
porem Unii Europejskiej obronić?

Brukselskie elity marzą, aby zainsta-
lować Donalda Tuska i PO u władzy 
w  Polsce, a  następnie zalać Polskę 

falą przymusowych obcych kulturowo imigrantów. 
Najwyraźniej chcą, aby polskie rodziny bały się wy-
chodzić na place zabaw z dziećmi tak jak boją się 
dziś tysiące francuskich rodzin po atakach nożow-
nika w  Annecy. Francja i  Niemcy nie radzą sobie 
z przyjętymi imigrantami. Swoimi problemami chcą 
teraz obarczać Polskę, która pod rządami Zjednoczo-
nej Prawicy była w  tej sprawie roztropna. Nie ma 
na to mojej zgody, aby karać polskich obywateli za 
fatalne błędy eurokratów!

Ustawa zakłada: 
 przyspieszenie procesu budowy bioga-

zowni rolniczej;
 ułatwienia w wydaniu warunków przy-

łączenia biogazowni rolniczej do sieci;
 brak konieczności zmiany przeznaczenia gruntów rolnych zajętych w gospodarstwach rolnych 

pod biogazownie rolniczą;
 uwolnienie określonych, bezpiecznych rodzajów biomasy spod restrykcyjnych przepisów odpado-

wych; 
 łatwiejsze zagospodarowanie produktu pofermentacyjnego jako nawozu dla rolników; 
 wprowadzenie od 1 stycznia 2024 r. do powszechnego użytku europejskiego standardu benzyny 

e10 – co pozwoli na realną i konkretną perspektywę zagospodarowania nadwyżek produkcyjnych 
ziarna zbóż, przede wszystkim kukurydzy, w wysokości ponad 500 tys. ton rocznie.

Kędzierzyn-Koźle, 02.04.2023 r.


